

GOST / EAC Certificate for SIMATIC Products (Russian) /

GOST /EAC Zulassung für SIMATIC Produkte (russisch) *Deutsche Version siehe Seite 2*

GOST / GOST / EAC EAC Certificates must be ordered from DF FA S / RC RU DF FA AS ,
either

- in PDF format:

In this form you will receive the document by E-mail, at no costs and immediately.

or

- as certified copy on paper,

Certified copies will be sent by DHL Express and the expenses charged for; after receipt of the required information the delivery time will be approx. two or three days.

The following information is required for the dispatch of the certificates:

- A list of the products for which the certificate is required
- Name and address of the Russian customer
- Information about the project
- The reasons for the dispatch to Russia
- Is the certificate required in PDF format or as certified copy?

The form can be requested via the following E-mail address:

mailto: <mailto:as.saleseur.industry@siemens.com>

Please note:

- GOST/EAC certificates can ONLY be ordered by Siemens employees.
Orders by customers are not permitted.
- GOST/EAC certificate are granted for all PLC products, as well as for PC/HMI products

For more information on GOST certificates see: <http://www.gost-r.info/>

GOST / EAC Zertifikate müssen über DF FA S / RC RU DF FA AS bestellt werden,
entweder

- Im PDF-Format:

In dieser Form wird das Dokument ohne zusätzliche Kosten unverzüglich per Email
versendet.

oder

- Als beglaubigte Kopie in Papierform:

Beglaubigte Kopien werden kostenpflichtig per DHL Express versendet. Nach
Eingang der notwendigen Informationen muss mit zwei oder drei Tagen Lieferzeit
gerechnet werden.

Für den Versand der Zertifikate sind folgende Informationen nötig:

- Eine Liste der Produkte, für die das Zertifikat benötigt wird
- Name und Anschrift des russischen Kunden
- Informationen über das Projekt
- Die Gründe für den Versand nach Russland
- Wird das Zertifikat in PDF Format oder als beglaubigte Kopie benötigt?

Das Formular kann über die folgende Email-Adresse angefordert werden:

mailto: <mailto:as.saleseur.industry@siemens.com>

Bitte beachten Sie:

- GOST/EAC-Zertifikate können NUR von Siemens Mitarbeiter angefordert werden.

Eine Bestellung durch Kunden ist nicht möglich.

- Alle SIMATIC PLC Produkte und PC/HMI Produkte sind GOST/EAC-Zertifiziert.

Informationen zu GOST-Zertifikaten siehe auch auf der GOST-Homepage:

<http://www.gost-r.info/>